

Referat for bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Jomfruens- og Vægtens Kvarter

Pkt.	Emne	Ansvarlig
	<u>Formalia</u> Dato: 13. juni 2017 kl. 20:00 Deltagere: Orla, Gitte, Jacob; Bo; Stefan, Thomas og Edi Referent: Gitte Sted: Stefan, Jomfruens Kvarter 34	
1	<u>Overlevering fra afgangende formand og mailansvarlig</u> - Både Edi og Orla, var kort med til mødet for at overdrage deres poster. - Dokument for tilflyttere - Mail adresse på tilflyttere, Jomfruens kvarter 40 har vi ingen mail adr. på - Både Edi og Orla forlod mødet efter de havde overdraget deres poster, de er forsat behjælpelige hvis vi har spørgsmål. - Vi siger Tak for jeres indsats.	Edi & Orla
2	<u>Konstituering af ny bestyrelse</u> - Formand: Thomas Hedemand, Vægtens kvarter 24 - Næstformand: Bo F. Sørensen, Vægtens kvarter 43 - Kassierer: Jakob Thygesen, Jomfruens Kvarter 75 - Mail ansvarlig: Stefan Greisen, Jomfruens kvarter 34 - Referent: Gitte B. Kristiansen, Jomfruens kvarter 7	
3	<u>Status på overdragelse af veje og stier</u> - Advokat: Sine Gry Bækby - Kontakt ved kommunen: Chris Balle Nørregaard, Teknik og miljø - Kommunen har indkaldt til et møde, uden dato, Thomas tager kontakt til Chris og aftaler en dato. - Sine, mener ikke vi skal skrive under på en overdragelse, før hun har set udspillet. Vi skal være opmærksom på værdispildbetragtning. - Vi vil have lavet vejene, så de er uden snegle spor. Cykelstien skal laves færdig. Der er stadig spørgsmål om der er gummiringe mellem brønd og karm, evt. for en sikkerheds klassul på hvis der sker noget senere. Vi ønsker at forhandle om fliserne på vores fortove. - Vi skal have afklaret med kommunen hvor vores område går til, er det med støj volde eller ej, hvad med det grønne område mellem de to kvarter. - Husk at der tidligere har været en korrespondance ang skader på opkørsler.	Thomas
4	<u>Henvendelser</u> Fokus på kørsel/hastighed på veje – flyer - Vi ønsker at lave en flyer som omhandler fart, ukrudt og vores hjemmeside. Vi tager det på næste møde d. 27 sep. VK-byg, reetablering af fortov på VK - Der er afsendt papir, vi afventer. Skader på opkørsler - Tages med som punkt til mødet med kommunen.	Jakob

Referat for bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Jomfruens- og Vægtens Kvarter

5	<u>Økonomiske transaktioner</u> - Følgende er betalt: Forsikring, Ravn (græsklip og snerydning), Guldagersorg (for lån af sognehuset)samt bestyrelsens ansvars forsikring.	Jakob
6	<u>Gennemgang af hjemmeside, dropbox, kalenderhjul og mailkonto</u> Opdaterer password - Stefan søger for at lave alle koder om, samt sender en mail herom.	Thomas Stefan
7	<u>Fokus på fjernelse af ukrudt</u> Flyer - Vi ønsker at lave en flyer, som omhandler ukrudt, fart og vores hjemmeside. – Vi tager det på næste møde d. 27 sep 17	Thomas
8	<u>Status på aftale med Ravns entreprise</u> - Jacob tager kontakt til Ravn entreprise inden næste møde d. 27 sep. 17	Jacob
9	<u>Eventuelt</u> - Alle de gamle dokumenter er lagt på Dropbox - Har vi brug for en vedtægts ændring, ang. Budget, da vi på generalforsamlinger godkender regnskabet fra sidste år, samt godkender budget for næste år. Så hvis der kommer nye forslag, går der ¾ år før pengene er til projektet. - Jacob snakker med Martin herom. - Afklaring på hvordan underafdelingen i Vægtens kvarter fungerer. Der er ingen under afdeling i Jomfruens kvarter.	Jacob Jacob Thomas
10	<u>Næste møde</u> - Næste møde er 27 sep. 17 kl 20.00 hos Bo Vægtens kvarter 43	